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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Vištuku 

konaného dňa 14. 11. 2023 o 18.00 hodine 

v klube kultúrneho domu vo Vištuku 

 

Starostka obce Vištuk zvolala zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Vištuku /ďalej len „OZ“/ 

podľa ustanovenia § 13 ods. 4, písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov. 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: -- 

 

1.  Otvorenie zasadnutia OZ 

Po prezentácii poslancov OZ podľa Článku 7 ods. 2 Rokovacieho poriadku Obecného 

zastupiteľstva vo Vištuku  starostka obce skonštatovala, že OZ je uznášania schopné, privítala  

prítomných poslancov OZ, občanov a hostí a otvorila zasadnutie OZ.  

   

2.  Návrh Programu zasadnutia 

Starostka obce predložila návrh Programu zasadnutia OZ podľa Článku 7 ods. 2 Rokovacieho 

poriadku Obecného zastupiteľstva vo Vištuku, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a tiež na 

webové sídlo obce formou Pozvánky na zasadnutie OZ. 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Vištuku 

2. Návrh programu rokovania Obecného zastupiteľstva vo Vištuku 

3. Schválenie komisií pre rokovanie Obecného zastupiteľstva vo Vištuku 

4. Správa o výsledku kontrol a z činnosti hlavnej kontrolórky obce za obdobie od 15.09.2023  

    do 16.10.2023 

5. Určenie platu starostky obce 

6. Zásady hospodárenia s majetkom obce Vištuk 

7. Použitie rezervného fondu na krytie výdavkov spojených s projektom  

    Modernizácia materiálno technického vybavenia Kultúrneho domu v obci Vištuk 

8. Doplnkový statický prieskum kaplnky sv. Anny 

9. Žiadosť o výnimku z ochranného pásma cintorína – Jaromír Kralovič 

10. Dokumentácia Základnej školy s materskou školou na školský rok 2023/2024 

11. Návrh IV. úpravy rozpočtu 2023 

11.1 Rozpočtové opatrenie starostky obce č. 7/2023 

12. Informácie starostky  

13. Rôzne 

14. Interpelácie 

15. Diskusia 

16. Záver zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Vištuku 

 

Starostka obce otvorila rozpravu k predloženému Programu zasadnutia OZ. Poslankyňa Ing. 

Elena Homolová navrhla vylúčiť bod 11. Návrh IV. úpravy rozpočtu 2023 z programu, aby 

mohla zasadnúť komisia financovania, ktorá by úpravu rozpočtu najprv prerokovala. Rozprúdila 

sa debata ohľadom bodu 11 a prognóze ministerstva financií na rok 2024. Nakoniec bolo 

rozhodnuté, že bod 11 sa z programu nevylúči a v rámci rozpravy bodu 11 sa obecné 

zastupiteľstvo spojí s ekonómkou obce, ktorá zastupiteľstvu vysvetlí zmeny v návrhu IV. Úpravy 

rozpočtu. 

Do rozpravy sa ďalej prihlásila poslankyňa Daniela Šprochová, ktorá predniesla návrh na 

presunutie bodu 5. Učenie platu starostky za bod 11.1 Rozpočtové opatrenie starostky obce č. 

7/2023. Starostka obce dala hlasovať za upravený program zasadnutia obecnému zastupiteľstvu. 
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PROGRAM: 

1. Otvorenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Vištuku 

2. Návrh programu rokovania Obecného zastupiteľstva vo Vištuku 

3. Schválenie komisií pre rokovanie Obecného zastupiteľstva vo Vištuku 

4. Správa o výsledku kontrol a z činnosti hlavnej kontrolórky obce za obdobie od 15.09.2023  

    do 16.10.2023 

5. Zásady hospodárenia s majetkom obce Vištuk 

6. Použitie rezervného fondu na krytie výdavkov spojených s projektom  

    Modernizácia materiálno technického vybavenia Kultúrneho domu v obci Vištuk 

7. Doplnkový statický prieskum kaplnky sv. Anny 

8. Žiadosť o výnimku z ochranného pásma cintorína – Jaromír Kralovič 

9. Dokumentácia Základnej školy s materskou školou na školský rok 2023/2024 

10. Návrh IV. úpravy rozpočtu 2023 

10.1 Rozpočtové opatrenie starostky obce č. 7/2023 

11. Určenie platu starostky obce 

12. Informácie starostky  

13. Rôzne 

14. Interpelácie 

15. Diskusia 

16. Záver zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Vištuku 

 

Uznesenie č. 01/11/2023           Obecné zastupiteľstvo schvaľuje                                                            

predložený Program zasadnutia obecného zastupiteľstva.  
 

Hlasovanie: za: 7 , proti: 0 , zdržal sa: 0        

Uznesenie č. 01/11/2023 bolo schválené nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov.  
 

3. Schválenie komisií pre rokovanie Obecného zastupiteľstva vo Vištuku 

Starostka obce, po dohode s poslancami OZ, predložila návrh členov návrhovej komisie 

zasadania OZ a určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice zo zasadnutia OZ, následne 

predložila návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 02/11/2023       I. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 

                                    návrhovú komisiu: Ing. Jozef Veselka, Mgr. Andrej Baran                                           

             II. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

                            určenie starostky obce 

                                         zapisovateľa zápisnice: Mgr. Lenka Kováčová 

a 

                              overovateľov zápisnice: Róbert Oravec, Ing. Erik Vrábel 
                                                                                            

Hlasovanie: za: 7 , proti: 0 , zdržal sa: 0   

Uznesenie č. 02/11/2023 bolo prijaté. 

 

4. Správa o výsledku kontrol a z činnosti hlavnej kontrolórky obce za obdobie 

    od 15.09.2023 do 16.10.2023 

Hlavná kontrolórka obce Mgr. Renáta Fabiankovičová predložila Správu o výsledku kontrol a 

z činnosti hlavnej kontrolórky obce za obdobie od 15.09.2023 do 16.10.2023, v zmysle ust.§11 

ods. 4 a ust. §18f ods.1 písm. d) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov. Predložená správa bola prerokovaná na pracovnom stretnutí poslancov OZ 

dňa 07.11.2023. Po ukončení rozpravy návrhová komisia predniesla návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 03/11/2023 Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie bez pripomienok 
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Správu o výsledku kontrol a z činnosti hlavnej kontrolórky obce za obdobie od 15.09.2023 do 

16.10.2023 v znení predloženého materiálu, v zmysle ust. §11 ods. 4 a ust. §18f ods.1 písm. d) 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

Hlasovanie: za: 7, proti: 0 , zdržal sa: 0  

Uznesenie č. 03/11/2023 bolo prijaté. 

 

5. Zásady hospodárenia s majetkom obce Vištuk 

Starostka obce informovala o novele zákona 137/2023 Z.z. ktorým sa mení a dopĺňa zákon 

Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a ktorým 

sa dopĺňa zákon Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, s účinnosťou od 01.11.2023. Novela zákona 137/2023 Z.z. značne mení 

pravidlá nakladania s majetkom obce, a tak bolo potrebné upraviť doteraz platné Zásady 

hospodárenia s majetkom obce, schválené obecným zastupiteľstvom dňa 16.12.2019. Zásady 

hospodárenia boli vypracované JUDr. Ondrejom Berackom a hlavnou kontrolórkou obce Mgr. 

Renátou Fabiankovičovou. Zásady hospodárenia s majetkom obce boli prerokované na 

pracovnom stretnutí poslancov OZ dňa 07.11.2023. Po ukončení rozpravy návrhová komisia 

predložila návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 04/11/2023 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

 

Zásady hospodárenia s majetkom obce. 

 

Hlasovanie: za: 7, proti: 0 , zdržal sa: 0                       

Uznesenie č. 04/11/2023 bolo schválené 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 

 

6. Použitie rezervného fondu na krytie výdavkov spojených s projektom Modernizácia 

    materiálno technického vybavenia Kultúrneho domu v obci Vištuk 

Po obdržaní správy z Ministerstva kultúry je nutné vyplatenie výdavkov v celkovej výške  

17 800,00 EUR z rezervného fondu Obce. Použitie rezervného fondu bolo prerokované na 

pracovnom stretnutí poslancov OZ dňa 07.11.2023. Spracovateľ projektu Ing. Dan Štrbík 

objasnil situáciu a odpovedal na otázky obecného zastupiteľstva ohľadom použitia rezervného 

fondu na spolufinancovanie projektu. Mgr. Peter Kulifaj sa zapojil do rozpravy ohľadom 

projektu a verejného obstarávania. Starosta obce Dubová Ľudovít Ružička spomenul svoje 

skúsenosti s verejným obstarávaním. Po ukončení rozpravy návrhová komisia predložila návrh 

uznesenia: 

 

Uznesenie č. 05/11/2023     I. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 

 

použitie rezervného fondu na krytie výdavkov spojených s projektom Modernizácia materiálno  

technického vybavenia Kultúrneho domu v obci Vištuk so výške 522,05 EUR. 

 

    II. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 

 

použitie rezervného fondu na spolufinancovanie projektu Modernizácia materiálno technického 

vybavenia Kultúrneho domu v obci Vištuk vo výške 17 277,95 EUR. 

 

Hlasovanie: za: 7, proti: 0 , zdržal sa: 0      

Uznesenie č. 05/11/2023 bolo schválené 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 

 

7. Doplnkový statický prieskum kaplnky sv. Anny 

Starostka informovala obecné zastupiteľstvo o objednávke na doplnkový statický prieskum, ktorá 

bola zrealizovaná na základe odporúčania Ing. arch. Silvii Gajdošovej a cenovej ponuky zaslanej 
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spoločnosťou CHRONOGRAM s.r.o. Statika kaplnky je vážne porušená a pred jej opravou treba 

spraviť doplnkový statický prieskum, aby sa určil rozsah poškodenia. Spoločnosť okrem 

prieskumu ponúkne možné riešenia situácie. Informácia o zrealizovaní objednávky bola 

prerokovaná na pracovnom stretnutí poslancov OZ dňa 07.11.2023. Po ukončení rozpravy 

návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 06/11/2023 Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  

zrealizovanie objednávky na doplnkový statický prieskum  kaplnky sv. Anny v cene 1 200,00 

EUR s DPH. 

 

Hlasovanie: za: 7 , proti: 0 , zdržal sa: 0                      

Uznesenie č. 06/11/2023 bolo prijaté. 

 

8. Žiadosť o výnimku z ochranného pásma cintorína – Jaromír Kralovič 

Jaromír Kralovič žiada o výnimku z ochranného pásma cintorína pre stavbu rodinného domu. 

Zákonom č. 398/2019 Z.z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 131/2010 Z.z. o pohrebníctve a 

ktorým sa menia a dopĺňajú niektoré zákony, sa ruší dovtedy platné 50 m široké ochranné pásmo 

pohrebiska. Obec neprijala žiadne všeobecne záväzné nariadenie, ktoré by určovalo šírku 

ochranného pásma pohrebiska, čo znamená, že pohrebisko ochranné pásmo nemá. P. Jaromír 

Kralovič ku stavbe rodinného domu nepotrebuje udelenie výnimky z ochranného pásma 

pohrebiska. Žiadosť bola prerokovaná na pracovnom stretnutí poslancov OZ dňa 07.11.2023. Po 

ukončení rozpravy návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 07/11/2023 Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  

 

žiadosť p. Jaromíra Kraloviča o výnimku z ochranného pásma cintorína. 

 

Hlasovanie: za: 7 , proti: 0 , zdržal sa: 0                       

Uznesenie č. 07/11/2023 bolo prijaté. 

 

9. Dokumentácia Základnej školy s materskou školou na školský rok 2023/2024 

Riaditeľka Základnej školy s Materskou školou (ďalej len „ZŠ s MŠ) Mgr. Viera Mladenová 

predložila dokumentáciu ZŠ s MŠ na školský rok 2023/2024. Predložené dokumenty boli 

prerokované na pracovnom stretnutí poslancov OZ dňa 07.11.2023. Po ukončení rozpravy 

návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 08/11/2023 I. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

a) Vyhodnotenie koncepčného zámeru rozvoja školy za školský rok 2022/2023 

b) Vyhodnotenie koncepčného zámeru rozvoja materskej školy za školský rok 2022/2023 

c) Informáciu o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

    výchovnovzdelávacieho procesu v školskom roku 2023/2024 

d) Ročný plán vzdelávania pedagogických a odborných zamestnancov na školský rok 2023/2024 

      

     II. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 

podľa ustanovenia §11 ods. 4 písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov a v súlade so zákonom č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský 

zákon) a o zmene a doplnení niektorých zákonov a v súlade s § 5 ods. 7 a § 6 zákona č. 596/2003 

Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov: 

a) Školský vzdelávací program ZŠ s MŠ Vištuk pre I. stupeň ZŠ – ISCED 1 a II. stupeň ZŠ – 

    ISCED 2 na školský rok 2022/2023 

b) Školský vzdelávací program „Dúhová škôlka“ 

c) Výchovný program Školského klubu detí Melódia 

d) Školský poriadok materskej školy 
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e) Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

    2022/2023 

f) Koncepcia rozvoja materskej školy na roky 2023 – 2028 

g) Dodatok k Prevádzkovému poriadku detského ihriska materskej školy č.2 

h) Dodatok k Prevádzkovému poriadku materskej školy č.7 

 

Hlasovanie: za: 7 , proti: 0 , zdržal sa: 0                      

Uznesenie č. 08/11/2023 bolo schválené. 

 

10. Návrh IV. úpravy rozpočtu 2023 

10.1 Rozpočtové opatrenie starostky obce č. 7/2023 

Starostka obce informovala, že Návrh IV. úpravy rozpočtu Obce Vištuk a ZŠ s MŠ na rok 2023 

ako aj rozpočtové opatrenia starostky obce boli prerokované na pracovnom stretnutí poslancov 

OZ dňa 07.11.2023. Peter Pivarči sa vrátil k nepriaznivým prognózam ministerstva financií 

a vyjadril obavu o financiách obce na rok 2024. Zároveň spomenul chybu vo výpočte v návrhu 

úpravy rozpočtu 2023. Rokovalo sa o potrebe zakúpiť lavičky na cintorín, pivné sety a stany na 

kultúrne podujatia obce. Poslanci podotkli, že sa v návrhu nedá dobre vyznať. Starostka 

telefonicky kontaktovala ekonómku obce Patríciu Pishinger, aby mohla podrobnejšie vysvetliť 

úpravy v rozpočte. Ekonómka vysvetlila prítomným úpravy v rozpočte. Zistilo sa, že chyba vo 

výpočte bola spôsobená vzorcom v Excel tabuľke. Po ukončení rozpravy návrhová komisia 

predniesla návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 09/11/2023 I. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie bez pripomienok 

 

rozpočtové opatrenie starostky obce č. 7/2023 v sume 16 540,30 € 

 

      II. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje bez pripomienok 

 

IV. úpravu rozpočtu Obce Vištuk a Základnej školy s materskou školou pre rok 2023 podľa 

ustanovenia §11 ods. 4 písm. b) zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov, vo viazanosti na ustanovenie § 14 ods. 1 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov 

 

   a./ celkové príjmy obce Vištuk vo výške   1 936 246,14 € 

    z toho bežné príjmy obce vo výške   1 538 563,14 € 

    z toho bežné príjmy ZŠ s MŠ vo výške       73 128,00 € 

    z toho kapitálové príjmy obce vo výške       68 335,00 € 

    z toho finančné operácie obce vo výške     256 220,00 € 

   b./ celkové výdavky obce Vištuk vo výške  1 936 246,14 € 

    z toho bežné výdavky obce vo výške     668 780,73 € 

    z toho bežné výdavky ZŠ s MŠ vo výške    965 381,61 € 

    z toho kapitálové výdavky obce vo výške    302 083,80 € 

    z toho finančné operácie obce vo výške               0,00 € 

   c./ hospodársky výsledok vo výške                 0,00 € 

 

 

Hlasovanie: za: 7 , proti: 0 , zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 09/11/2023 bolo prijaté a IV. úprava rozpočtu Obce Vištuk a Základnej školy s 

materskou školou pre rok 2023 bola schválená. 

 

11. Určenie platu starostky obce 

Uznesením č. 12/12/2022, schválenom na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 13.12.2022, sa 

obecné zastupiteľstvo zaviazalo, že vo volebnom období 2022-2026 raz ročne, najneskôr 
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v termíne 31.10. bežného roka, opätovne prerokuje plat starostky. Plat starostky obce bol 

prerokovaný na pracovnom stretnutí poslancov OZ dňa 07.11.2023. Väčšina poslancov 

nesúhlasila s navýšením platu z dôvodu nespokojnosti s prácou a komunikáciou starostky. 

Poslanec Róbert Oravec naopak s navýšením súhlasil. Starostka obce sa vyjadrila k rozhodnutiu 

poslancov. Po ukončení rozpravy návrhová komisia predniesla návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 10/11/2023 Obecné zastupiteľstvo potvrdzuje 

 

plat starostky obce vo výške základného platu s navýšením 15%. 

 

Hlasovanie: za: 5 , proti: 2 , zdržal sa: 0   Proti: Ing. Erik Vrábel, Róbert Oravec                   

Uznesenie č. 10/11/2023 bolo schválené 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 

 

12. Informácie starostky 

 

Na začiatok starostka informovala prítomných o stave projektu čistiarne odpadových vôd 

a kanalizácie. Žiadosť je podaná v systéme. Starostka požiadala Mgr. Petra Kulifaja 

o spoluprácu. Opakované podanie žiadosti, spolu so všetkými prílohami, je potrebné finalizovať  

do 11.12.2023. 

 

Ďalej starostka spomenula uzavretú zmluvu s Ing. arch. Silviou Gajdošovou, ktorá v obci 

zastupovala niektoré pracovné úkony stavebného úradu. Starostka vyjadrila potrebu ukončiť 

zmluvu s Ing. arch. Silviou Gajdošovou, nakoľko obecný úrad zriadil pracovisko stavebného 

úradu. Peter Pivarči podotkol, že p. Gajdošová sa sama vyjadrila, že by zmluvu ukončila. 

 

Starostka spomenula aj schválenú monitorovaciu správu za zber bioodpadu, ktorá bola 

vyhotovená v spolupráci s pracovníčkou obecného úradu. 

 

Starostka sa zmienila o nezrealizovanom projekte. Pôvodným plánom bola oprava budovy 

starého obecného úradu, ale statici zhodnotili, že to nie je finančne výhodné. Spracovateľovi 

dokumentácie pôvodného projektu sa vyplatilo 700 €. Keďže sa projekt nezrealizoval, 

spracovateľ súhlasil, že za vyplatenú sumu spracuje iný projekt, alebo peniaze vráti. 

 

Starostka informovala prítomných o plánovanom stretnutí s riaditeľom odboru dopravy 

Bratislavského kraja Mgr. Michalom Halabicom a generálnym riaditeľom Bratislavskej 

integrovanej dopravy Mgr. Martinom Urmaničom ohľadom meškania vlakových a autobusových 

spojov a možnosti opätovne zriadiť priamy autobusový spoj do Bratislavy. Pozvaný na stretnutie 

bol aj župan, ale Mgr. Michal Halabica starostku informoval, že župan sa podobných stretnutí 

nezúčastňuje. Starostka písala o situácii aj riaditeľovi spoločnosti ARRIVA Ing. Petrovi 

Sádovskému. Ten sa ohradil, že ich spoločnosť s harmonogramom a spojmi priamo do Bratislavy 

nemajú nič spoločné a informoval starostku o nedostatku vodičov autobusov. 

 

Starostka ďalej informovala prítomných o ponuke na merače rýchlosti v cene 2 250 € za 1 kus. 

Možnosťou je aj prenájom meračov na rok a pol za sumu 188 € mesačne za jeden merač. Po 

uplynutí lehoty by merače prešli do vlastníctva obce. Ide o bežné, informačné merače rýchlosti, 

ktoré upozorňujú vodičov na prekročenie rýchlosti. Merač rýchlosti na vyberanie pokút stojí, 

podľa informácie od danej spoločnosti, 40 000 €. Obecné zastupiteľstvo sa zhodlo, že kúpa 

meračov rýchlosti, ktoré vodičov len informujú o prekročenej rýchlosti, nie je finančne výhodná. 

 

Starostka oboznámila prítomných o predbežnej cenovej ponuke na opravu ciest (vyfrézovanie 

starého asfaltu a natiahnutie nového). Obec má k dispozícii balík na opravu vo výške cca 50 000 

€, za ktorý by sa opravilo cca 1290 m2 ciest. Flakovanie stojí 40 € za 1 m2. Starostka zároveň 

spomenula potrebu opravy chodníku pri fare. 
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Starostka ďalej spomenula rozpracovaný návrh rozpočtu na rok 2024 a nové všeobecno-záväzné 

nariadenie, ktorým by sa navýšili dane. Pripomenula, že možno bude nutné zvýšiť aj poplatky za 

odpad. Po krátkej rozprave starostka obce požiadala starostu obce Dubová Ľudovíta Ružičku, 

aby ozrejmil situáciu s nakladaním s odpadom na Dubovej. Starosta Ružička sa podelil o to, ako 

na Dubovej funguje odpadové hospodárstvo. (Dubová odpad váži a spaľuje, momentálne rieši 

problémy s vyúčtovaním odvozu odpadu.) 

 

21:04 Elena Homolová opustila miestnosť. 

21:07 Elena Homolová sa vrátila do miestnosti. 

21:09 Daniela Šprochová opustila miestnosť. 

 

Starosta Ružička uzavrel debatu o odpadovom hospodárstve na Dubovej odchýlkami vo váhe 

smetných áut pri vývoze. 

 

21:10 Daniela Šprochová sa vrátila do miestnosti. 

 

Starostka obce oboznámila poslancov o zatepľovaní školy, ktoré bude pokračovať v najbližších 

dňoch. 

 

Starostka otvorila krátku debatu ohľadom poukážok pre dôchodcov – jubilantov. Spýtala sa, či sa 

bude v udeľovaní poukážok pokračovať a poslanci súhlasili. Ďalej sa spýtala, či suma príspevku 

na obed pre dôchodcov zostane vo výške 0,70 € na jeden obed. Poslanci sa opäť zhodli, že výšku 

príspevku nateraz ponechajú tak, ako je. 

 

Starostka vyzvala poslancov, aby sa vyjadrili k plánovanému VZN o daniach. Definitívne 

rozhodnutie o konkrétnom navýšení nepadlo, uvažovalo sa o plošnom zvýšení dane o 10%.  

 

Uznesenie č. 11/11/2023     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

informácie starostky obce.  

 

Hlasovanie: za: 7 , proti: 0 , zdržal sa: 0      

Uznesenie č. 11/11/2023 bolo prijaté. 

 

13. Rôzne 

Na podnet Petra Pivarčiho sa ako prvé jednalo o cyklotrase Vištuk – Budmerice. Občianske 

združenie Za zelený Vištuk, v zastúpení Ing. Ronald Jenei, požiadali o povolenie na výrub 

dreviny (kríkov) v rámci príprav na vybudovanie cyklotrasy. Cyklotrasa by mala viesť po pravej 

strane cesty smerom z Vištuka.  

 

Mgr. Andrej Baran informoval prítomných o výsledku výzvy na predloženie dokladov o vývoze 

odpadových vôd zo žúmp nasledovne: „Zo 413 obývaných domov má 150 domácností žumpu, 

50 ČOV, 145 domácností čestné vyhlásenie, že dávajú vyvážať, 15 domácností legalizuje ČOV 

a 68 nedalo nič.“ Starostka informovala poslancov o nadchádzajúcom stretnutí na okresnom 

úrade s riaditeľkou odbodu JUDr. Lenkou Dudákovou a Ing. Michalom Kakalíkom, na ktorom sa 

majú dohodnúť o ďalších krokoch.  

Peter Pivarči navrhol zverejniť upozornenie pre občanov, aby si doklady o vývoze odpadových 

vôd odkladali, pretože bude treba predložiť potvrdenia za rok 2023. 

Mgr. Andrej Baran predložil návrh, aby žumpári boli povinní predložiť potvrdenia o vývoze 

odpadových vôd do čističiek. Zvyšok poslaneckého zboru s návrhom nesúhlasil.  

 

14. Interpelácie 

Do podateľne obecného úradu neboli, do dňa zasadnutia obecného zastupiteľstva, doručené 

žiadne písomné interpelácie zo strany poslancov OZ. Priamo na zasadnutí obecného 
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zastupiteľstva, počas vyhradeného bodu na  interpelácie, vystúpil Mgr. Andrej Baran 

s interpeláciou – žiadosťou o vypracovanie výstupu z projektu Modernizácia materiálno 

technického vybavenia Kultúrneho domu v obci Vištuk. 

  

15. Diskusia 

Diskusia bola otvorená témou kontajnerového obchodu. V obci dlhodobo chýba obchod 

s potravinami. Obec má vážneho záujemcu, ktorý by obchod prevádzkoval. Jedným zo 

záujemcov je tiež COOP Jednota Senica, ktorá však nemá záujem kupovať nehnuteľnosť na 

prevádzkovanie obchodu, majú záujem len o prenájom priestorov. Na prevádzku obchodu by 

bolo treba minimum štyroch spojených kontajnerov, čo však vyžaduje rôzne povolenia. 

 

Poslanec Róbert Oravec sa spýtal prítomných poslancov, kto by mal záujem prihlásiť sa do 

súťaže varenia vianočnej kapustnice. Poslanci sa neprihlásili, ale záujem má približne sedem 

tímov. 

 

Peter Pivarči sa spýtal na situáciu ohľadom Zmien a doplnkov (ZaD) č. 7. Starostka potvrdila, že 

je potrebné ZaD č. 7 zrušiť. 

 

Na záver starostka pozvala poslancov na stretnutie s profesorom STU Ing. Tiborom Schlosserom 

ohľadom havarijného stavu mostu smerom na Budmerice. Konkrétny dátum a čas sa dohodne 

podľa časovej dostupnosti záujemcov. 

 

 

Celý zvukový záznam zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Vištuku zo dňa 14.11.2023 je 

k dispozícii na webovom sídle obce: https://youtu.be/XZ0SWF54vcE 

 

16. Záver zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Vištuku 

Na záver starostka obce poďakovala prítomným poslancom OZ a občanom za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a ukončila zasadnutie. 

 

Vlastnoručné podpisy orgánov rokovania Obecného zastupiteľstva vo Vištuku zo dňa 

14.11.2023. 

 

Starostka obce: …................................................................. 

  

Overovatelia zápisnice:......................................................... 

                                         

Zapisovateľ zápisnice: …..................................................... 

https://youtu.be/XZ0SWF54vcE

